
pRoToKół, nr l-2t2ol6
z posiedzenia komisji Mienia komunalnego i Finansów

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 26 wtześnia 2C!6 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzieli:

1. Małgorzata Meszka - Przewodnicząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy.

Proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzęnia komisji.
2. stwierdzęnie prawomocności obrad i przyjęci.e porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr LI /16 z dnia

02 czerwca 2O16 r.
4. Informacja o wykonaniu budzetu Gminy zal-sze półrocze

2016 roku.
5. Omówienie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7 . Zakończenie obrad.

Nieobecni: Radng Kalisz, Radng Michąlski.

Lista obecności stanowi załqcznik nr I do protokołu.

Ad; 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1020 Posiedzenie otworzyła Katarzyna Grzejszczak

Przewodnicząca Komisji, który przywitala przybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.

Ad. 2 stwierdzenie pfawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdz7ła, że w posiedzeniuuczestniczy 4

członków komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i
decyduje o prawomocności obrad.

NastęPnie odczytala porządek obrad zarządziła głosowanie w
sPrawie Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 4 radnych
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jednogłośnie przyjęIi proponowany porządek obrad, który stanowi
załqcznźk nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 1LlI6 z dnia 02
czerwca 2016 t.
Protokół Nr II12016 z posiedzenia Komisji, które odbyło się

02 czerwca 20 16 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z I7l2016.

Ad. 4 Informacja o wykonaniu budżetu Gminy za l_sze pólrocze
2OL6 roku.

Pani Przewodnicząca Komisji poprosiła Pana Wójta o przedstawienie
informacji o wykonaniu budżetu za l-sze półrocze br. pan wójt
Prz[PolrJniał, ze informacja ta zostala doręczona Państwu radnym wraz z
zaProszeniem na posiedzenie Komisji. Dalej poinformował, ze dochody za
I- sze półrocze zostały wykonane zgodnie z planem, zaś wydatki
wykonano w granicach 50 - 5lo/o, a wiĘe się to z Wm, że więks zość
inwestycji jest wykonywanych w drugiej połowie roku. Nie zostaly
toz?oczęte inwestycje oświetleniowe, gdyż czekamy na podpisanie umowy
Z ęnetget}ką. Nadmienił, Że wią2e się to prawdopodobnie z dodatkowymi
oPłatami na rzecz energetyki z Ętułu korzystanie przez nas ze słupów
energe§rcznYch na których zawieszone są nasze lampy oświetleniowe.
WiększoŚć naszego oświetlenia około 90% jest zawieszona na liniach
energeĘki.

Informacja ta stanowi załqcznźk nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 5 Omówienie projektów uchwał.

Omówiono następujące projekty uchwał w sprawach:
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków
Ochotniczych Straąy Pożarnydn z terenu Gminy Noł,.y Kawęczy11 za
udzia] w dzialaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniózych
organizowanych przez państwową straż pożarnąlub Gminę;
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

Pan WÓjt zaproponował, aby dokonać przesunięcia środków
finansowych, które były ptzezT,IaczorLę na rozbudowę hydroforni z
zapleczem w Trzciannie. przetarg który był ogłoszony na te prace nie
zostal rozstrzygnięT, ponieważ wpłynęły dwie oferty i były wyższe od
lrwoł jaka była przezl:'aczorrra w budzecie Gminy. Od początku listopada
będzie lnożna składać wnioski na budowę kanalizacji, mozliwe że będzie
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składany równięż wniosek na przebudowę hydroforni w Trzciannie.
DokumenĘ będą przygotowane na obie inwestycje.

Zaproponował, aby z kwoty zaplanowanej na przebudowę hydroforni w
Trzciannie sfinansować :

1) I-etap budowy kanalizacji tj. połozenie przejścia kanalizacyjnego
pod drogą wojewódzką, wartość robót to 74.0O0,0O zŁ, plartowane
w budzecie było 24.000,0O zł, dołoĘćbędzie trzeba 50.000,0O zł,

2) na przebudowę drogi we Franciszkanach po przetargu zabraho
7.000,00O zł,
na wymianę pieca w Szkole Podstawowej w Nowym Dworze było
planowane 30.000,00 zł, lecz dojdzie zrobienie projektu na
przebudowę kotłowni i w zawiry,ku z tym koszty się na pewno
zwiększą,
trzeba było prawidłowo zinwentar5rzować wodociąg w Nowym
Kawęczynie tuż przy przebudowywanej drodze wojewódzkiej, gdyż
różnica wynosiła w granicach 5 m w porównaniu do dokumentacji i
przełoĘć go w prawidłowe miejsce jest to koszt około 1 1.000,0O zł.,
na utylizację azbestu było przezll.aczolle 40.000,00 zł, wnioski
rnożna składać dopiero w l-szym lnvartale 2OI7 r, w zlxłiryku z Ęm
środki te mogą być przeznaczoTIe na inne cele, między innymi na
opracowanie Planu Rozwoju Lokalnego, którego koszt wyniesie
około15.000,00 zł. Plan taki jest niezbędny przy składaniu
wniosków gdy będziemy ubiegać się o dotację na gospodarkę
wodno-ściekową. Ze środków tych planujemy równiez zakupić
opony do ciągnika który wozi ścieki do oczyszcza|ni w Nowym
Dworze.

Następnie Pan Wójt poinformował, ze wpłynęło pismo od Zarządu
Gminnego ZOSP w Nowym Kawęczrynie w sprawie zmiarry stawek
ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięznego dla członków OSP zaudział
w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pozarnicTych
organizowanych przęz Państwową Straz Pożarną lub Gminę. Zasząd OSP
zaproponował 15,00 zł za udział w dzialartiach ratowniczych do§chczas
było 10,00 zł, oraz 1,00 zł zaudział w szkoleniach doĘchczas było 5,00
zł. Pan Wójt vłyrazlł opinię, że proponowane stawki są do
zaakceptowania. Reszta Komisji poparła wniosek proponowany przęz
ZGZOSP w Nowym Kawęczynie. W zwiry,ku z tym na najbliższej sesji
będzie podjęta uchwała w tej sprawie.
- Następny projekt uchwały dotyczy wyrazenia zgody na nabycie
nieruchomości dot. działki 6I l3 o pow. 0,014B ha i działki 362l3 o pow.

3)

4)

5)
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0,0145 ha PołoŻonych w miejscowości Strąyboga . Działki te są niezbędne
celem Poszerzenia wyjazdu z drogi w Strzyb odze do drogi wojewód zkiej,
wycena ich będzie odbywała się na podobnych warunkach jak były
wyceniane działki ptzez zarząd Dróg wojewód zkich wykupywane pod
budowę ściezki rowerowej.

- pan wójt poinformował radnych, że wplynął wniosek z Firmy uDs w
sprawie uchwalenia ulgi w podatku od nieruchomości na nowe
inwestycje na okres 3 lat. wójt powiedział, że gdyby taka uchwała
zostala Podjęta wówczas dotyczyła by wszystkich inwestorów którzy by
wYbudowali nowe inwestycje na terenie gminy. Uchwała taka oprócz
nadzoru WojewodY podlega nadzorowi Urzędu Ochrony Konkurencji. pan
WÓjt zaPro9onował, abY temat ten przeanalizować i ewentualnie decyzje
podjąć przy uchwalaniu stawek podatkowych na 2oI7 rok.
Zauchulaleniem takich zwolnięń było 4 radnych.

Ad. 6 Sprawy t6żne.

pan Nowakowski zapytŃ pana wójta cry w przypadku wprow adzenia
reformy oświaty będą 2 podstawówki i jedna szkoła załrtknięta.
Pan WÓjt odPowiedzial, żę niejest planowane zamknięcie żadnej ze szkół,
klasY 1-6 Pozostaną w podstawówkach, zaś klasy 7-B w przeniesione
zostaną do budynku gimnazjum w Strzybodze.

Pani Radna Bogumiła Dyszkowska poruszyła sprawę braku przystanku
autobusowego w Rawiczowie od czasu przebudowy drogi wojewó d,zkiej.

Pan RadnY Paweł Nowakowski prosił Pana Wójta aby zabrać wycięte
krzaki wzdłuż drogi z Trzcianny do Dolecka.

Ad,,7 Zakończenie obrad.
O godz. I22o Przewodnicząca Komisji wobe c zrealizowania porządku

obrad, zarnknęła posied zęnię Komisj i.

Na tym protokół zakończono.

protokołowąłą:
ElżbźeP,a Bednąłęk
.-,ltł
\trł{spelctor

Ptzeulodnźczgła:
P tze ul o dniu4c a K o mźsj i// ., /,l .',-ł,] '<

Katanzgna Gtzejszczak
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